
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 

Vraagnummer: S-380 (18int03825) 
 
Datum indiening: 01-10-2018 
 
Onderwerp:  Stand van zaken beheer en eigendom gronden Park Lingezegen 
Naam indiener: Luca Consoli – CDA Overbetuwe 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
In de afgelopen dagen/weken hebben wij vanuit verschillende bronnen vernomen dat de 
situatie rond de aankoop / beheer / eigendom van de gronden binnen de basisuitrusting van 
Park Lingezegen onduidelijk is. Als we bijvoorbeeld het brief van Landerij de Park lezen die 
zich op de postlijst van de Raad voor 2 oktober bevindt, merken we op dat vastgesteld wordt 
dat ‘de discussies over de toekomstige eigendom en het beheer van de gronden in Park 
Lingezegen zich al geruime tijd in een impasse’ bevinden, en bovendien dat deze 
constatering door de Gedeputeerde direct aan Landerij de Park gedaan is!  
Als gemeenteraad hebben we al een aantal keren een standpunt in deze discussie 
genomen. Op 17 juni 2017 bijvoorbeeld heeft de Raad in reactie op de conceptbegroting 
2018 gevraagd om het scenario aankoop van de gronden door de grondgebiedgemeenten 
volwaardig te onderzoeken en de consequenties hiervan in beeld te brengen. Bij de 
begroting op november is 1,4 mln gereserveerd voor aankoop gronden op verzoek van het 
AB en provincie. Bij de behandeling van de Jaarstukken Gemeenschappelijke Regeling Park 
Lingezegen op 17 April 2018 heeft de Raad nadrukkelijk om de grootste mogelijk openheid 
en transparantie over besluitvorming van het Dagelijks Bestuur, juist om verwarring en 
onduidelijke informatiestromen te voorkomen. 
 
Onze vragen. 
  

1. Kan het College de Raad informeren over de huidige stand van zaken rond eigendom 
en beheer van de gronden in Park Lingezegen, inclusief het onderzoek naar de 
verschillende aankoopscenario’s? 

2. Heeft het College de zienswijze op de jaarstukken ingebracht in het AB en wat is de 
schriftelijke reactie van de algemeen bestuur? 

3. Is het College het met ons eens dat de huidige informatieverstrekking (b.v., 
rechtstreekse communicatie tussen Provincie en Landerij de Park) niet wenselijk is, 
en niet bijdraagt aan de door de Raad gevraagde openheid en transparantie als het 
gaat om informatieverstrekking?  

4. Bij positieve beantwoording van vraag 2: wat is het College van plan om te 
ondernemen om de situatie te verbeteren? 

 
5. Bij negatieve beantwoording van vraag 2: waarom vindt het College dat de huidige 

situatie niet onwenselijk is? 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



6. Kan het College nogmaals aangeven wat het College (in het licht van de recente 
ontwikkelingen) als wenselijke situatie voor Overbetuwe beschouwt als het gaat om 
eigendom en beheer van de gronden van Park Lingezegen? 

7. Aanvullend daarop: kan het College inzicht geven in alle besluiten van het AB en DB 
over de scenario’s aankoop gronden en beheer alsmede besteding van het 
begrotingsoverschot en het daarmee samenhangende wensenlijst? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Luca Consoli (CDA) 


